
 

Z A P I S N I K 

 sa Druge - posebne sjednice Drugog redovnog (jesenjeg) zasijedanja u 

2018. godini Skupštine Crne Gore 26. saziva, održane 24, 25, 26. i 29. 

oktobra 2018. godine 

 

 Sjednica je počela 24. oktobra u 12 sati i 20 minuta. 

 Sjednici je predsjedavao Ivan Brajović, predsjednik Skupštine, a jednim 

dijelom sjednice, zbog spriječenosti predsjednika, predsjedavali su, 

naizmjenično, Branimir Gvozdenović i Genci Nimanbegu, potpredsjednici 

Skupštine. 

 Predsjednik Skupštine je podsjetio da je ovo sjednica u redovnom 

zasijedanju posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i 

obavijestio da je dnevni red sjednice  

 

PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA 

 

 Predsjednik Skupštine je obavijestio da je, saglasno članu 31 

Poslovnika Skupštine, obrazovan Klub poslanika SNP-Demos, koji čine: 

Danijela Pavićević, Miodrag Lekić i Srđan Milić i da je za predsjednicu Kluba 

određena Danijela Pavićević. 

 U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade postavili su 

poslanici: 

 1. Predrag Sekulić, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Demokratske partije socijalista Crne Gore: 

 „Prema najavama više resora, Vlada Crne Gore intenzivno radi na 

valorizaciji zemljišta u državnom vlasništvu. Posebno interesantnim se čine 

novi projekti valorizacije zasnovani na dugoročnom zakupu u oblastima 

poljoprivrede i energetike. Sredinom Ijeta potpisani su ugovori sa zakupcima 

ukupno 200 hektara poljoprivrednog zemljišta u državnoj svojini, u opštinama 

Ulcinj, Podgorica i Kotor, a nedavno su otvorene ponude za zakup oko šest 

miliona kvadrata zemljišta u svrhu izgradnje prve velike solarne elektrane u 

zemlji, takođe u ulcinjskoj. Kada se može očekivati zaključenje ugovora na 

projektu solarne elektrane Briska gora i koji su konkretni benefiti za građane 

Crne Gore od ovog i navedenih projekata iz oblasti poljoprivrede?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. 

 2. Janko Vučinić, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika Demokratskog 

fronta: 

 „Zašto se nije realizovao Zakon o izmirenju obaveza prema bivšim 

radnicima KAP-a i pored toga što ste se na sastanku održanom 26. decembra 

2016. godine sa predstavnicima bivših radnika složili da je Zakon validan i 

rekli da će otpremnine za bivše radnike biti isplaćene u februaru 2017. 

                                                           
 Izrazi koji su u ovom zapisniku upotrijebljeni za fizička lica u muškom rodu podrazumijevaju iste izraze i u 

ženskom rodu 
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godine? Po tvrdnjama predstavnika bivših radnika KAP-a koji su prisustvovali 

tom sastanku Vi ste im saopštili sljedeće: „Na osnovu vaših argumenata i 

dokaza sve dileme su otklonjene vezano za Zakon. Zakon ćemo realizovati 

krajem februara 2017. godine. Vaše pare su na budžetu i nema nikakvog 

problema da se to realizuje, ali moramo zajedničkom komisijom, sastavljenom 

od predstavnika Vlade i vaših predstavnika sve ove moje konstatacije 

zajednički potpisati.“ 

 Šta se dogodilo nakon sastanka da promijenite mišljenje i obmanete 

bivše radnike KAP-a? Zašto više nijeste htjeli da primite predstavnike bivših 

radnika KAP-a? Zašto je umjesto komisije za potvđivanje Vaših konstatacija 

kako ste dogovorili na sastanku sa predstavnicima bivših radnika KAP-a 

formirana Radna grupa, koja je održala samo dva sastanka i to bez Vaših 

konstatacija i dnevnog reda i koja je prestala sa radom? Šta se desilo sa 

novcem za otpremnine koji je bio određen u Budžetu za 2016. godinu za 

isplatu otpremnina bivšim radnicima KAP-a? Da li je Zakonu o izmirenju 

obaveza prema bivšim radnicima KAP-a presudio šef DPS-a Milo Đukanović i 

uticao na Vas da promijenite mišljenje i da Vlada ne realizuje Zakon?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Janko Vučinić, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

3. Mr Raško Konjević, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokratske 

partije Crne Gore: 

 „Poreski dug na 31.12.2017. godine iznosi oko 550 miliona evra prema 

podacima DRI. Da li treba podsjećati koliko smo novih škola, vrtića, 

zdravstvenih ustanova, ili drugih objekata od javnog interesa mogli izgraditi 

da su nadležni na efikasan i nepristrasan način naplaćivali poreske prihode 

koji bi tako postali dio budžeta Crne Gore, odnosno da su zakoni jednako važili 

za sva pravna lica. Kako u svjetlu ogromnog poreskog duga zvuči činjenica da 

Glavni grad Podgorica ima jednu gimnaziju osnovanu početkom prošlog 

vijeka, a grad Zagreb ima 15 gimnazija, da smo Kliničko bolnički centar 

napravili još za vrijeme Socijalističke Jugoslavije? Zamislimo koliko smo 

gimnazija i kliničkih centara mogli napraviti za iznos poreskog duga od 550 

miliona. Podsjećanja radi, prvu dionicu auto-puta građani će platiti 809 

miliona evra, a poreski dug iznosi 550 miliona, gotovo dvije trećine vrijednosti 

prve dionice auto-puta. Zakon o reprogramu poreskih potraživanja stupio je 

na snagu prije više od 15 mjeseci. Da li nadležni organi striktno poštuju i 

primjenjuju Zakon, neselektivno i shodno osnovnom principu vladavine prava 

- zakon jednako važi za sve? Za koliko pravnih lica je doneseno Rješenje o 

reprogramu shodno Zakonu? Koliko pravnih lica striktno poštuje donesena 

rješenja i Zakon u smislu plaćanja rata i plaćanja obaveza iz tekućeg 

poslovanja? Molim Vas da mi od ukupnog broja donijetih rješenja za pravna 

lica navedete procenat onih koji redovno izmiruju rate po reprogramu i 

redovno plaćaju svoje tekuće obaveze? Da li nadležne institucije primjenjuju 

Zakon u slučaju nepoštovanja donijetih rješenja o reprogramu? Imajući u vidu 
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da je rast BDP u posljednje dvije godine iznad 4%, da li će Vlada predložiti 

ukidanje kriznog poreza, što bi omogućilo relaksaciju privrednika i povećanje 

zarada? Da li će vaša poslanička grupa podržati raspravu u Parlamentu o 

Zakonu koji je predložila SDP o ukidanju kriznog poreza? Imajući u vidu da se 

iz Vlade vrlo često govori o boljoj naplati tekućih poreza, što je dobro, onda se 

nameće logično pitanje - da li je za Vladu prihvatljivo povećanje minimalne 

zarade sa 193 na 250 evra? Da li Vlada razmatra mjere kojima bi se smanjilo 

opterećenje za privredne subjekte koje je u Crnoj Gori izrazito visoko preko 

60%?“ 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao mr Raško Konjević, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

4.  Ervin Ibrahimović, predsjednik Kluba poslanika Bošnjačke stranke, 

Koalicije „Albanci odlučno“ (FORCA, DUA i Albanska alternativa) i Hrvatske 

građanske inicijative: 

 „Da li ste zadovoljni dinamikom realizacije planiranih projekata 

kapitalnog budžeta za 2018. godinu, koji se odnosi na sjeverne opštine Crne 

Gore, sa posebnim osvrtom na opštinu Rožaje?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, a odgovor 

je komentarisao Ervin Ibrahimović. 

5. Andrija Popović, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Socijaldemokrata Crne Gore i Liberalne partije Crne Gore: 

 „Što Vlada Crne Gore preduzima da se u regionu Boke Kotorske riješe 

nagomilani infrastrukturni problemi, kako saobraćajni, sportski tako i 

vodoprivredni, a odnose se na izgradnju bulevara od Tivta do Budve, odnosno 

Jaza, izgradnju zaobilaznica Kotor i Tivat, kao i rekonstrukciju kotorskog 

zatvorenog bazena, koji je van funkcije 18 mjeseci i izgradnju sportske 

dvorane u Kotoru započetu 2010. godine, zatim spajanja Herceg-Novog na 

Regionalni vodovod i proširenja odnosno rekonstrukciju puta Kotor (Trojica) - 

Njeguši (Krstac), nastavka nedavno rekonstruisanog puta Njeguši - Cetinje?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Andrija Popović, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 6. Goran Danilović, ovlašćeni predstavnik Posebnog kluba poslanika: 

 „Nedavno ste na međunarodnoj konferenciji o medijima izjavili: „Vlada 

na čijem sam čelu opredijeljena je da u Crnoj Gori osigura ličnu bezbjednost 

za novinare. Kompletan bezbjednosni sektor ima jasan nalog da istraži do 

kraja svako ugrožavanje bezbjednosti novinara, da traga za počiniocima 24 

sata svakog dana i da nijedan takav slučaj ne smije biti arhiviran bez 

konkretnog policijskog, tužilačkog i sudskog razrješenja. Jednostavno – ko 

god da su počinioci i nalogodavci, gonićemo ih do sudnjeg dana!“ 

 Imajući u vidu značaj ove teme na unutrašnjem i međunarodnom planu, 

razumijevajući da nakon ovakve Vaše izjave koja podrazumijeva operativno 
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tehničku angažovanost svih službi, mora biti rezultata za slučajeve ubistava, 

pokušaja ubistava, torture i napada na imovinu privatnih medija u Crnoj Gori 

u minulih petnaestak godina, pitam Vas, šta su konkretno nove činjenice i 

saznanja o slučajevima ubistva vlasnika i glavnog i odgovornog urednika DAN-

a Duška Jovanovića, odnosno da li ste na tragu naručiocima ubistva i 

pomagačima u učinjenom i dokle je stigla istraga u vezi pokušaja ubistva 

novinarke Vijesti Olje Lakić. Očekujem da konkretno pitanje dobije konkretan 

odgovor, uz podrazumijevanje mogućnosti da objelodanite nova saznanja i 

činjenice i u vezi drugih napada na novinare i redakcije koji su do danas 

nepotpuno ili nikako rasvijetljeni?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Goran Danilović, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 

 Predsjednik Skupštine je konstatovao da je završen dio sjednice 

posvećen premijerskom satu i odredio pauzu. 

 

*  *  * 

 

 Sjednica je prekinuta u 14 sati i 15 minuta, a nastavljena u 14 sati i 25 

minuta. 

 

 Prešlo se na dio sjednice posvećen poslaničkim pitanjima. 

  

 Rafetu Husoviću, potpredsjedniku Vlade za regionalni razvoj, poslaničko 

pitanje postavio je: 

 

 1. Poslanik Milan Knežević: 

 „Vaša partija je podržala najavljene izmjene Zakona o državnim 

simbolima kojima se predviđaju drakonske kazne za neustajanje tokom 

intoniranja nelegitimne državne himne, iako su i pojedini delegati Vaše 

stranke na stranačkom kongresu himnu odslušali sjedeći dok su drugi stajali 

sa podignutim kažiprstom desne ruke. Da li ćete ubuduće prijavljivati 

nadležnim organima svoje delegate, funkcionere ili članove Bošnjačke 

stranke koji se ogluše o slovo zakona? Takođe, imajući u vidu da se Vaša 

stranka zalaže za izmjenu grba i državne zastave, jer, kako navodite, ne 

reprezentuju potrebe multinacionalne države kakva je Crna Gora, da li biste 

podržali istu inicijativu kojim bi Kurdi ili Srbi/Crnogorci u Turskoj tražili izmjenu 

zastave i skidanje bijelog polumjeseca i zvijezde, iz istih razloga koje ste naveli 

u svom zahtjevu?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Rafet Husović, potpredsjednik 

Vlade za regionalni razvoj, a Milan Knežević je komentarisao odgovor i 

postavio dopunsko pitanje:  
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„Da li će Bošnjačka stranka podržati Predlog zakona o izmjeni i dopuni 

Zakona o državnim i drugim praznicima, koji su podnijeli poslanici 

Demokratskog fronta, u kojem je definisano da 13. novembar postane dan 

Petra II Petrovića Njegoša, praznik Crne Gore i crnogorske kulture?“ 

Rafet Husović, potpredsjednik Vlade za regionalni razvoj, dao je odgovor 

na dopunsko pitanje. 

 

 Mr Milutinu Simoviću, potpredsjedniku Vlade za ekonomsku politiku i 

finansijski sistem i ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja, poslanička 

pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanik mr Raško Konjević: 

 „U revizorskom izvještaju o poslovanju Montenegro Airlines-a za 2017. 

godinu konstatovano je da je NTO imala avansno plaćanje prema Montenegro 

Airlines-u u iznosu od 3,2 miliona evra. Koliko sredstava je Budžetom za 2017. 

godinu predviđeno za potrebe Nacionalne turističke organizacije i da li je 

Nacionalna turistička organizacija utrošila sva sredstva predviđena njenim 

finansijskim planom i Budžetom Crne Gore? Da li je KEP, kojom Vi 

predsjedavate, i na kojoj sjednici preporučio Vladi i na kojoj sjednici je Vlada 

tokom 2017. godine obezbijedila dodatna sredstva i sa koje budžetske 

pozicije Nacionalnoj turističkoj organizaciji u iznosu od oko 3,2 miliona evra? 

Potrebno je da mi dostavite dokumentaciju na osnovu koje je izvršeno 

avansno plaćanje, kao i pojašnjenje izvora sredstava, imajući u vidu 

opredijeljena budžetska sredstva kao i sopstvene prihode NTO?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, 

potpredsjednik Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar 

poljoprivrede i ruralnog razvoja, a mr Raško Konjević je komentarisao odgovor 

i postavio dopunsko pitanje:  

„Zašto su podaci o radu Nacionalne turističke organizacije tajni?“ 

Mr Milutin Simović, potpredsjednik Vlade za ekonomsku politiku i 

finansijski sistem i ministar poljoprivrede i ruralnog razvoja, dao je odgovor na 

dopunsko pitanje. 

2. Poslanik Nikola Divanović: 

„Imajući u vidu da je razvojna politika Crne Gore u dobroj mjeri 

oslonjena na poljoprivredu, odnosno vezu poljoprivrede i turizma, koje mjere 

se preduzimaju kako bi poljoprivredni proizvođači unaprijedili proizvodnju i 

svoje proizvode uspješno plasirali na trzištu? S tim u vezi, interesuje me 

realizacija Agrobudžeta do 1.10.2018. godine, u kojim sektorima je ostvarena 

najznačajnija podrška i kakvi se efekti očekuju od realizovanih mjera?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, 

potpredsjednik Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar 

poljoprivrede i ruralnog razvoja. 
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3. Poslanik mr Aleksandar Damjanović: 

„Zašto resorno ministarstvo obesmišljava odluke Vrhovnog suda Crne 

Gore i Upravnog suda Crne Gore, a koje se tiču gazdovanja vodama, odnosno 

ribljim fondom na teritoriji Opštine Kolašin, čime se čini velika šteta razvoju 

sportskog ribolova i turizma na području kolašinske Opštine?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, 

potpredsjednik Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar 

poljoprivrede i ruralnog razvoja, a mr Aleksandar Damjanović je komentarisao 

odgovor. 

 4. Poslanik Mirsad Murić: 

 „Vlada Crne Gore je početkom prošle godine donijela Odluku o 

privremenoj zabrani izvoza određenih drvnih sortimenata. Kakvi su rezultati 

ove odluke sa ekonomskog, socijalnog i ekološkog aspekta?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, 

potpredsjednik Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar 

poljoprivrede i ruralnog razvoja, a Mirsad Murić je komentarisao odgovor. 

 5. Poslanik Bogdan Fatić: 

 „Ministarstvo poljoprivrede i ruralnog razvoja je tokom prethodnog 

perioda imalo niz aktivnosti vezanih za objavljivanje javnih poziva za učešće 

na javnom nadmetanju za davanje u zakup poljoprivrednog zemljišta u 

državnoj svojini. Kako ocjenjujete sprovođenje javnog poziva, kao i dinamiku 

potpisivanja ugovora sa zakupcima u više gradova u Crnoj Gori, sa akcentom 

na benefite koje očekujete od ovog projekta?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, 

potpredsjednik Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar 

poljoprivrede i ruralnog razvoja, a Bogdan Fatić je komentarisao odgovor. 

 6. Poslanik Zvonko Vuković: 

 „Kojim mjerama će Ministarstvo poljoprivrede i ruralnog razvoja, u 

sklopu svog programa intenzivnog razvoja poljoprivredne proizvodnje, 

pogotovu voćarstva, na sjeveru Crne Gore pomoći opštini Andrijevica da u 

punom kapacitetu valorizuje projekat „Kuće voća“?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, 

potpredsjednik Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar 

poljoprivrede i ruralnog razvoja, a Zvonko Vuković je komentarisao odgovor. 

7. Poslanik Mihailo Anđušić: 

 „Uzevši u obzir da je u toku fazna realizacija velikog IPARD projekta za 

poljoprivredne proizvođače širom Crne Gore, molim Vas da date lični osvrt na 

kvalitet i dinamiku dosadašnje realizacije ovog projekta, kao i njegov uticaj na 

razvoj sektora poljoprivrede i ukupan ekonomski i privredni razvoj, s obzirom 

na to da su u toku intenzivne aktivnosti obilaska samih korisnika projekta na 

terenu?“ 
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Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, 

potpredsjednik Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar 

poljoprivrede i ruralnog razvoja, a Mihailo Anđušić je komentarisao odgovor. 

 

* * * 

 

Sjednica je prekinuta u 16 sati i 10 minuta, a nastavljena sjutradan     

(25. oktobra) u 11 sati i 10 minuta.             

 

 Poslanica dr Branka Bošnjak intervenisala je proceduralno i pitala 

predsjedavajućeg zašto od Ministarstva prosvjete i Ministarstva zdravlja nije 

dobila odgovore na poslanička pitanja u pisanoj formi, u skladu sa 

Poslovnikom Skupštine, koja je postavila na prethodnoj sjednici posvećenoj 

premijerskom satu i poslaničkim pitanjima, a predsjedavajući Genci 

Nimanbegu je dao potrebna pojašnjenja. 

 

 Zatim se prešlo na postavljanje poslaničkih pitanja. 

 

Dragici Sekulić, ministarki ekonomije, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanica dr Branka Bošnjak: 

„Zašto je vaše Ministarstvo, kao davalac koncesije, potpisalo Ugovor o 

koncesiji za detaljna geološka istraživanja i eksploataciju pojave nematične 

mineralne sirovine tehničko-građevinskog kamena „Potoci" sa D.O.O. 

Tehnoput kao koncesionarom, direktno kršeći član 2 Zakona o eksproprijaciji, 

jer u skladu sa tim članom, vaš partner D.O.O. Tehnoput ne može biti korisnik 

eksproprijacije jer se radi o privatnom preduzeću, a ne o preduzeću u 

većinskom vlasništvu države pa samim tim se nije mogla odobriti zabilježba 

koncesije koju ste vi naložili Upravi za nekretnine. Takođe je interesantno da 

objasnite kako to da ste sklopili ovaj Ugovor 03.04.2009. godine sa D.O.O. 

Tehnoput, kada tada vazećim prostornim dokumentima na                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

ovom području nije bio predviđen kamenolom. Da li ste imali u vidu činjenicu 

kada ste dogovarali Aneks pomenutog ugovora 15.11.2016. godine da ova 

firma ima višemilionski dug prema državi Crnoj Gori i da čak ne poštuje ni 

ugovor o reprogramu tog duga, na koji se obavezala?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a dr Branka Bošnjak je komentarisala odgovor. 

 2. Poslanica Sanja Pavićević: 

 „Nedavno je počela II faza projekta „Energetska efikasnost u Crnoj Gori-

dodatno finansiranje-MEEP AF" koja treba da obuhvati 18 zdravstvenih 

objekata sa budžetom od 6 miliona evra. Interesuje me koji su bili efekti I faze 

istog projekta? Šta Vlada planira ovim novim projektom i šta građani Crne 

Gore mogu da očekuju?“ 
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Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Sanja Pavićević je komentarisala odgovor. 

 3. Poslanik Dragutin Papović: 

 „Koje koristi imaju država Crna Gora i Opština Nikšić od proizvodnje 

električne energije u vjetroelektranama na Krnovu?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Dragutin Papović je komentarisao odgovor. 

 4. Poslanica Aleksandra Vuković: 

 „Molim Vas da nas upoznate sa procesom brendiranja države Crne Gore 

koje sprovodi Ministarstvo koje vodite, što je, zahvaljujući i Zakonu o 

nacionalnom brendu koji je Skupština usvojila, jedna od važnijih aktivnosti u 

izgradnji nacionalnoga i ekonomskog imidža Crne Gore na domaćem i 

međunarodnom planu?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Aleksandra Vuković je komentarisala odgovor. 

 

 Nikoli Janoviću, ministru sporta, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanik Milorad Vuletić: 

 „Već duži vremenski period glavni grad Crne Gore nema atletsku stazu 

i pored permanentnih aktivnosti koje na tom planu ASCG pokreće kod lokalne 

samouprave do današnjeg dana nema očekivanlh rezultata - već se sve svodi 

na obećanja Glavnog grada da će u dogledno vrijeme pristupiti izgradnji 

atletskog stadiona. Cijeneći dosadašnji agilan i konkretan rad, kao i doprinos 

Ministarstva sporta na planu izgradnje sportske infrastrukture u Crnoj Gori, 

želio bih da mi odgovorite da li će Ministarstvo sporta pokazati interesovanje 

za izgradnju atletske staze u Podgorici i koje će prve korake preduzeti da 

konačno Glavni grad Crne Gore dobije atletsku stazu i time zauzme 

odgovarajuće mjesto na mapi atletskih centara Evrope?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Nikola Janović, ministar sporta, a 

Milorad Vuletić je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanica Branka Tanasijević: 

 „Zakon o sportu iz juna 2018. godine je veliku pažnju posvetio školskom 

sportu. U cilju obezbjeđenja uslova za kvalitetno izvođenje nastave fizičkog 

vaspitanja, organizovanje školskih sportskih takmičenja i razvoj sportskog 

talenta kod učeničke populacije, Ministarstvo sporta je od usvajanja Zakona 

učestvovalo u adaptaciji fiskulturnih (sportskih) sala u velikom broju škola. Da 

li će se nastaviti sa ovakvom praksom i u narednom periodu, kako bi se što 

većem broju učenika omogućilo da učestvuju u sportskim aktivnostima?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Nikola Janović, ministar sporta, a 

Branka Tanasijević je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje:  
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 „Koje su prednosti posjedovanja Evropske omladinske kartice, s 

obzirom da se radi o novom projektu u Crnoj Gori i koje su njegove osnovne 

karakteristike?“ 

 Nikola Janović, ministar sporta, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 

 3. Poslanica Daliborka Pejović: 

 „Prema novom Zakonu o sportu, sportisti koji su svojevremeno 

proglašeni sportistima godine u Crnoj Gori nijesu dobili sportske nadoknade 

za vrhunske sportske rezultate shodno novim kriterijumima. Molim Vas da mi 

dostavlte informacije o kojem broju sportista se radi?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Nikola Janović, ministar sporta, a 

Daliborka Pejović je komentarisala odgovor. 

  

         Darku Radunoviću, ministru finansija, poslanička pitanja postavili su:

  

 1. Poslanik mr Aleksandar Damjanović: 

 „Zašto Vlada Crne Gore, odnosno resorno ministarstvo nije realizovalo 

Odluku Ustavnog suda Crne Gore U-II br. 41/16 i 44/16, od 24.02.2017. 

godine („Službeni list Crne Gore“ br. 24/17 od 10.04.2017. godine) kojom je 

ukinuta odredba člana 6 stav 3 Pravilnika o prostornim i tehničkim uslovima 

za priređivanje kladioničkih igara, u dijelu koji glasi „i u ugostiteljskim 

objektima“ i koja je prestala da važi danom objavljivanja Odluke Ustavnog 

suda?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Bojan Paunović, generalni direktor 

Direktorata za budžet, a mr Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanik Neđeljko Rudović: 

 „Da li Ministarstvo finansija i dalje razmatra zahtjev kompanije "MN 

invest" da zamijeni 670.000 kvadrata na Bogetićima za istu površinu u 

Valdanosu? Ako razmatra, zbog čega i sa kojim motivima s obzirom na to da 

je jasno da bi na sumnjiv način, uz pomoć Vlade, bila stečena vrijedna 

imovina?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Bojan Paunović, generalni direktor 

Direktorata za budžet, a Neđeljko Rudović je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanik Danijel Živković: 

 „Koliko iznosi priliv stranih direktnih investicija od početka 2018. 

godine i kako se reflektuje na rast ekonomije?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Bojan Paunović, generalni direktor 

Direktorata za budžet, a Danijel Živković je komentarisao odgovor. 

 4. Poslanik Branko Čavor: 

 „Kako posmatrate ovogodišnji ostvareni ekonomsko - finansijski 

napredak Crne Gore koji je zabilježen na rejting Iistama agencija i renomiranih 

međunarodnih institucija i koja je pozicija Crne Gore? Kako se to odražava na 
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dugoročnu stabilnost javnih finansija Crne Gore i ukupan ostvareni ekonomski 

rast?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Bojan Paunović, generalni direktor 

Direktorata za budžet, a Branko Čavor je komentarisao odgovor. 

 5. Poslanik mr Raško Konjević: 

 „Koliki je minimalni dozvoljeni iznos akciza na nivou EU za Eurodizel i 

BMB 95 i 98 na 1000 litara? Koliko u maloprodajnoj cijeni goriva iznosi dio 

koji se odnosi na akcize i PDV? Preciznije, koliko u maloprodajnoj cijeni goriva 

eurodizel 1,35 i bezolovni 1,41 u Crnoj Gori učestvuju akcize i PDV, dakle 

koliko građani za litar goriva plate akciza i poreza? Da li će Vlada smanjiti 

akcize na naftu i naftne derivate?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Bojan Paunović, generalni direktor 

Direktorata za budžet, a mr Raško Konjević je komentarisao odgovor. 

 6. Poslanik Milutin Đukanović: 

 „Koliko je zaposlenih bilo u Crnoj Gori na dan 31.12.2017. godine i 

koliko zaposlenih Monstat nije obuhvatio prilikom obračuna i saopštavanja 

iznosa prosječne zarade za decembar 2017. godine? Pošto Monstat pripada 

Ministarstvu finansija, da li ste u mogućnosti da povežete zaposlene sa 

popisom stanovništva i da nam dostavite nacionalnu strukturu zaposlenih?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Bojan Paunović, generalni direktor 

Direktorata za budžet, a Milutin Đukanović je komentarisao odgovor. 

 7. Poslanik Miloš Nikolić: 

 „Na kraju smo desetog mjeseca tekuće godine, nakon, kako podaci 

pokazuju, nikad uspješnije turističke sezone. Budući da smo imali izuzetno 

uspješnu prošlu godinu, kada smo ostvarili suficit tekuće budžetske potrošnje 

od 22 miliona prvi put nakon 2008. godine, mozete li nam reći kakve su 

makroekonomske projekcije koje se tiču tekuće godine i kako teče dinamika 

realizacije budžeta?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Bojan Paunović, generalni direktor 

Direktorata za budžet, a Miloš Nikolić je komentarisao odgovor. 

 

Aleksandru Bogdanoviću, ministru kulture, poslaničko pitanje postavila 

je: 

 

 1. Poslanica Marina Jočić: 

 „Po kom zakonu i pravnoj praksi nesakralna kulturna dobra mogu da se 

ustupaju nevladinim organizacijama, kao što je to nedavno učinila Opština 

Nikšić sa ljetnjikovcem kralja Nikole, ustupivši je NVO Crnogorskoj 

pravoslavnoj crkvi i namjeravate li Vi i Vlada u kojoj sjedite da konačno 

prestanete sa atakom na srpsku kulturu i tradiciju?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 
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Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Dajković, generalni 

direktor Direktorata za kulturnu baštinu, a Marina Jočić je komentarisala 

odgovor i postavila dopunsko pitanje: 

„Dokle se stiglo u istrazi sa krađama u Narodnom muzeju Crne Gore?“ 

Predsjedavajući Genci Nimanbegu je saopštio da predstavnik 

Ministarstva, saglasno Poslovniku Skupštine, odgovor na dopunsko pitanje 

može dostaviti do početka naredne sjednice posvećene premijerskom satu. 

 

*  *  * 

 

Sjednica je prekinuta u 14 sati i 05 minuta, a nastavljena u 14 sati i 30 

minuta. 

 

Osmanu Nurkoviću, ministru saobraćaja i pomorstva, poslanička pitanja 

postavili su:  

 

 1. Poslanik Milorad Vuletić: 

 „Da li će kapitalnim budžetom za 2019. godinu biti predviđena tražena 

sredstva od strane Opštine Danilovgrad, za rekonstrukciju takozvanog 

„Martinićkog puta“?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Milorad Vuletić je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanik dr Branko Radulović: 

 „Na koji način imate namjeru da, poslije katastrofalnih dešavanja oko 

izgradnje dionice auto-puta Smokovac - Mateševo, na koja sam u kontinuitetu 

ukazivao, izgradite prijeko potrebnu brzu saobraćajnicu duž crnogorskog 

primorja i preostalih pet dionica auto-puta Bar -Boljare?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a dr Branko Radulović je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanik Danijel Živković: 

 „U kojoj fazi su radovi na putnom pravcu Berane - Petnjica II faza, M-2.1 

Bijelo Polje - Ribarevine i da li je planirana rekonstrukcija putnog pravca 

Pljevlja - Metaljka?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Danijel Živković je komentarisao odgovor. 

 4. Poslanik Milan Knežević: 

 „Ko je odgovoran za kašnjenje izgradnje auto-puta i koliki će iznos 

građani Crne Gore morati da plate zbog svih znanih i tajnih propusta Vlade i 

ministarstava na čijem ste čelu? Imajući u vidu opravdane sumnje u 

zakonitost ugovorenog „posla vijeka“, da li će i kada Vlada učiniti javnom svu 

dokumentaciju na osnovu koje će građani i stručna javnost moći da ocjene 

legalnost i isplativost projekta koji će sve nas koštati preko milijardu evra?“ 
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 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Milan Knežević je komentarisao odgovor i postavio 

dopunsko pitanje: 

„Da li će neko snositi krivičnu odgovornost zato što je zaboravio petlju i 

zbog toga što kasne radovi na izgradnji auto-puta?“  

Predsjedavajući Genci Nimanbegu je saopštio da predstavnik 

Ministarstva, saglasno Poslovniku Skupštine, odgovor na dopunsko pitanje 

može dostaviti do početka naredne sjednice posvećene premijerskom satu. 

 5. Poslanica dr Vera Bulatović: 

 „Objasnite građanima Crne Gore naum Vlade Vašeg ministarstva da 

Aerodrome Crne Gore preda koncesionaru kome će istovremeno biti garant za 

kredit i time potencijalno uvećati ionako enorman državni dug za 300.000 

evra?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a dr Vera Bulatović je komentarisala odgovor. 

 6. Poslanik Mirsad Murić: 

 „Do koje faze je stigla izgradnja II faze obilaznice u opštini Rožaje i kada 

se može očekivati puštanje u saobraćaj ovog za Rožaje značajnog 

infrastrukturnog objekta?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva. 

 7. Poslanik Tarzan Milošević: 

 „Da li je u planu sanacija i revitalizacija dionice puta između dva 

granična prelaza na teritorijama opština Bijelo Polje i Prijepolje, odnosno 

dionica izmedu graničnog prelaza Dobrakovo u Crnoj Gori i graničnog prelaza 

Gostun u Srbiji? Slično pitanje za vrijeme mog poslaničkog mandata 

postavljam treći put, a Vama drugi put svjestan činjenice da je dionica puta, 

naročito preko puta manastira Kumanica i ispod sanitarne deponije u Bijelom 

Polju i pored više privremenih popravki i sanacija u izuzetno lošem stanju, 

zbog čega su svi učesnici saobraćaja prolaskom tom dionicom izuzetno 

ugroženi. S obzirom da duži period vremena postoji više predloga kako to 

pitanje da se riješi, a oni su nažalost u većini slučajeva bili razlog da se to 

pitanje nije riješilo ni do današnjeg dana, kroz više budžeta Vlada je planirala 

sredstva za rješavanje tog problema ali su ona ostala nerealizovana ili su 

preusmjeravana na druge pozicije. Izgradnjom zaobilaznice na teritoriji 

Opštine Bijelo Polje ostala je gradska saobraćajnica koja je u jednom dijelu 

zahvaljujući naporu Direkcije za saobraćaj uređena, ali dobar dio je trebao da 

bude završen u ovoj godini. Da Ii će to biti urađeno obzirom da veliki broj 

učesnika u saobraćaju koristi i taj pravac, da bi svratio u grad i nastavio 

saobraćaj, a istovremeno je to glavna gradska saobraćajnica koja je izuzetno 

opterećena i istu je neophodno što prije sanirati i dovesti u kvalitetno stanje?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 
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Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Tarzan Milošević je komentarisao odgovor. 

 8. Poslanik Mihailo Anđušić: 

 „Uzevši u obzir trenutnu dinamiku izvođenja radova na izgradnji 

bulevara kroz Donju Goricu, duž Cetinjske magistrale, da li nam u ovom 

trenutku možete dati informacije o realnom roku realizacije ove kapitalno 

važne saobraćajnice za glavni grad?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Mihailo Anđušić je komentarisao odgovor. 

 

*  *  * 

 

Sjednica je prekinuta u 15 sati i 50 minuta, a nastavljena u 16 sati. 

 

9. Poslanik Ervin Ibrahimović: 

„Da li Vlada Crne Gore planira izgradnju dionice prilaznog puta od 

Dinoša do Cijevne zatrijebačke dužine od oko 17 km, i ako planira, kada 

očekuje realizaciju tog projekta?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Ervin Ibrahimović je komentarisao odgovor. 

 

Mehmedu Zenki, ministru za ljudska i manjinska prava, poslanička 

pitanja postavili su: 

 

1. Poslanica Sanja Pavićević: 

 „Šta Ministarstvo za ljudska i manjinska prava radi na promovisanju 

rodne ravnopravnosti, kao jednog od osnovnih indikatora demokratije, u 

oblasti medija i edukaciji zaposlenih u medijima? Kakav je odnos novinara/ki 

prema temama rodne ravnopravnosti?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mehmed Zenka, ministar za 

ljudska i manjinska prava, a Sanja Pavićević je odgovorila na komentar. 

 2. Poslanik Momčilo Martinović: 

 „Možete li nas informisati o aktivnostima i rezultatima na polju 

poštovanja prava Roma i Egipćana u Crnoj Gori i njihov trenutni položaj u 

društvu?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mehmed Zenka, ministar za 

ljudska i manjinska prava, a Momčilo Martinović je odgovorio na komentar. 

 3. Poslanik Slaven Radunović: 

 „Koliko se nevladinih organizacija prijavilo na konkurs za korišćenje 

upravo renoviranog ljetnjikovca Kralja Nikole u Nikšiću i koji su kriterijumi 

presudili da ga baš izabrana NVO dobije na korišćenje?“ 
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Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mehmed Zenka, ministar za 

ljudska i manjinska prava, a Slaven Radunović je odgovorio na komentar i 

postavio dopunsko pitanje:  

„Da li je iznenadna posjeta Ramuš Haradinaja vid ekspertske pomoći 

koju je Vlada takozvane države Kosovo ponudila crnogorskoj vlasti u obračunu 

sa objektima Srpske pravoslavke crkve?“ 

 Mehmed Zenka, ministar za ljudska i manjinska prava, dao je odgovor 

na dopunsko pitanje. 

* * * 

 

Sjednica je prekinuta u 16 sati i 50 minuta, a nastavljena sjutradan     

(26. oktobra) u 12 sati i 55 minuta.             

 

 

Mevludinu Nuhodžiću, ministru unutrašnjih poslova, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

 1. Poslanica Jovanka Laličić: 

 „Da li će se i kada graditi ili na drugačiji način obezbijediti adekvatan 

prostor za potrebe Uprave policije - Odjeljenje bezbjednosti Tivat?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Jovanka Laličić je komentarisala odgovor. 

 2. Poslanik dr Budimir Aleksić: 

 „Da li Ministarstvo unutrašnjih poslova namjerava da preduzme bilo 

kakvu inicijativu u pravcu mogućnosti uklanjanja spomeničkog kompleksa 

podignutog u slavu i čast ratnog zločinca iz Drugog svjetskog rata Jusufa 

Čelića (Isufa Čelaja) u Vusanju kod Gusinja, pored tamošnje osnovne škole?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a dr Budimir Aleksić je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanik Milutin Đukanović: 

 „Da li su u Ministartsvu unutrašnjih poslova i Upravi policije Crne Gore 

preuzeli odgovarajuće mjere (ako jesu koje su) prema funkcionerima i 

organizacionim jedinicama policije odgovornim za očigledan propust i 

protivpravno postupanje u slučaju Radovana Aleksića, pukovnika 

Vojnobezbjednosne agencije Srbije i državljanina Srbije protiv kojih se vodi 

istraga za krivično djelo ubistvo u pokušaju na štetu Predraga Šukovića i koja 

traje već treću godinu bez ikakvih rezultata i dokaza da je on počinio 

pomenuto krivično djelo, posebno da li je utvrđena odgovornost granične 

policije za netačan izvještaj u kojem se navodi da je Aleksić u Crnu Goru ušao 

26. juna 2016. godine i da nije izlazio iz Crne Gore do hapšenja, što je, kako 
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čujemo, osporeno jer se Aleksić 11. jula 2016. godine, u vrijeme izvršenja 

krivičnog djela, nalazio u Beogradu?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Milutin Đukanović je komentarisao odgovor. 

 4. Poslanik Andrija Mandić: 

 „Kako se 24. oktobra navršava tri godine od protesta koji su promijenili 

Crnu Goru tako što je velikim pokretom ogromnog broja građana i naporom 

političkog saveza koji je predvodio te proteste prikazan i ogoljen totalitarni 

karakter režima. Naime, od ovih protesta, zahvaljujući podršci raznih 

međunarodnih lobija, uslužnih novinara, iznajmljenih intelektualaca režim je 

imao masku demokratskog koji, navodno, počiva na vladavini prava i volji 

većine. Protesti su pokazali da jedna hrabra i odlučna grupa ljudi može da 

otvori proces promjena i da nije bilo brutalne i nedozvoljene upotrebe sile, 

zloupotrebe vlasti na svim nivoima, kao i pogrešnih odluka koji su, nažalost, 

donijeli neki iz opozicije, danas bi opozicija vladala Crnom Gorom. 

Da li ste odlučili da otkrijete imena maskiranih batinaša koje su sigurnosne 

kamere registrovale kako napadaju demonstrante iz sjedišta DPS-a, iz stare 

zgrade Vlade, druge grupe koja je presretala okupljeni narod iz hotela 

Podgorica i treće grupe koja je dejstvovala iz garaže hotela „Hilton“? Iako su 

to lica koja je upravo angažovala Vaša politička opcija, od neprocjenjivog 

značaja za ovu zemlju i njenu budućnost bi bilo procesuiranje ovih osoba kako 

više nikad niko ne bi na ovaj način, sakriven iza maske, uz pomoć toljaga, 

suzavca, sile i bezobrazluka kvario naš politički život i dodatno ponižavao 

dostojanstvene i hrabre građane koji su javno iskazivali svoj otpor diktaturi, 

ekonomskom beznađu, nacionalnoj diskriminaciji i segregaciji?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Andrija Mandić je komentarisao odgovor. 

5. Poslanik Tarzan Milošević: 

 „Granični prelazi su u posljednjih 10 godina značajno opremljeni, ali 

pokazalo se da većina prelaza ne zadovoljava potrebne standarde i da su 

gužve na tim prelazima u toku sezone bile velike. Cijeneći napor ljudi koji rade 

na graničnim prelazima i angažovanje koje je Ministarstvo unutrašnjih poslova 

uložilo, evidentno je da prostorni uslovi i tehnika nijesu bili na nivou onoga što 

je potrebno Crnoj Gori kao prestižnoj turističkoj destinaciji. Pokazalo se da 

infrastruktura na graničnim prelazima teško izdržava sve jaču frekvenciju 

prelazaka zbog čega je potrebne iste rekonstruisati i proširiti, a prema nekim 

državama otvoriti nove. Evidentno je da se svake godine povećava broj turista 

koji dolaze u našu državu pogotovo u ljetnjim mjesecima kada je priliv turista 

najveći. Ako istorijski analiziramo granične prelaze, konstatovaćemo da ih je 

prema nekim državama bilo više nego sad. Ako želimo da saobraćajno 

napredujemo, da prohodnost na granicama bude brža, zadržavanje ljudi i roba 

manje, neophodno je napraviti analizu svih graničnih prelaza i do sljedeće 



 - 16 -  
 

sezone uz nevelika ulaganja povećati prohodnost putnika i roba uz minimalna 

zadržavanja, što bi u svakom slučaju doprinijelo da Crnu Goru posjeti više 

turista. U razgovoru sa ljudima iz Bosne i Hercegovine, Hrvatske, Srbije i 

Albanije evidentno je da je to takođe u jednom procentu razlog da turisti 

odustanu od posjete našoj zemlji. Šta Vlada, odnosno Ministarstvo 

unutrašnjih poslova do sljedeće sezone planira konkretno da uradi na kojem 

graničnom prelazu? Koji će granični prelazi biti infrastrukturno bolje 

opremljeni i da li će biti novih graničnih prelaza?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Tarzan Milošević je komentarisao odgovor. 

 6. Poslanik Adrijan Vuksanović: 

 „Zanima me kako procjenjujete sadašnju bezbjednosnu situaciju u 

Crnoj Gori u kontekstu kadrovskih promjena koje su izvršene u organima i 

službama zaduženim za ovo pitanje?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Adrijan Vuksanović je komentarisao odgovor. 

 7. Poslanica dr Ljiljana Đurašković: 

 „Postoje zvanični podaci da je u posljednje vrijeme zabilježeno 305 

slučajeva vršnjačkog nasilja u osnovnim i srednjim školama u Crnoj Gori. Koje 

mjere i radnje preduzimaju Vlada Crne Gore i resorna ministarstva na 

suzbijanju i prevenciji vršnjačkog nasilja?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a dr Ljiljana Đurašković je komentarisala odgovor. 

 

          Mr Predragu Boškoviću, ministru odbrane, poslaničko pitanje postavio 

je: 

 

 1. Poslanik Slaven Radunović: 

 „Da li je prisustvo crnogorskog vojnog atašea u Hrvatskoj Ivana 

Mašulovića na obilježavanju godišnjice najvećeg etničkog čišćenja u Evropi 

nakon Drugog svjetskog rata, koja se održala u Kninu uz ustašku ikonografiju 

i zastavu „Za dom spremni“, poznatog pod imenom „Oluja“, u kojem je na 

monstruozan način ubijeno više hiljada, a sa svojih ognjišta prognano 

250.000 Srba, proizvod nesrećnog spleta okolnosti ili dokaz da bi Vaša Vlada 

isto postupila na poziv zemlje domaćina, ako bi ona slavila osnivanje logora 

Aušvic, Jasenovac ili, recimo, završni, pobjednički udarac u ratu sa Japanom 

– bacanje atomskih bombi na Hirošimu i Nagasaki?“ 

  Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar 

odbrane, a Slaven Radunović je komentarisao odgovor. 
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Suzani Pribilović, ministarki javne uprave, poslanička pitanja postavili 

su: 

 

       1.  Poslanica Jovanka Laličić: 

 „Da li je primjena Zakona o upravnom postupku dovela do povećanja 

efikasnosti i efektivnosti rada organa državne i lokalne uprave, a time i 

zadovoljstva građana kvalitetom pružanih upravnih usluga? Koliko su do sada 

unaprijeđeni kapaciteti državne i lokalne uprave za primjenu novog ZUP-a? 

Kako se prati primjena ZUP-a i vrši ocjena te primjene u praksi?” 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Suzana Pribilović, ministarka 

javne uprave, a Jovanka Laličić je komentarisala odgovor. 

 2. Poslanik Željko Aprcović: 

 1) „U smislu nadležnosti i preuzetih obaveza Ministarstva javne uprave, 

koliko će i na koji način doprinijeti unaprjeđenju transparentnosti javne 

uprave pripremljeni Nacrt nacionalnog akcionog plana za sprovođenje 

Inicijative partnerstvo za otvorenu upravu (OGP) u Crnoj Gori za period 2018-

2020?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Suzana Pribilović, ministarka 

javne uprave, a Željko Aprcović je komentarisao odgovor. 

 2) „Upoznati smo da je Vlada Crne Gore 6. jula 2018. godine usvojila 

Plan optimizacije javne uprave za period 2018-2020, te stoga postavljam 

pitanje da li već sada imate pokazatelje kako teče sprovođenje obaveza iz 

plana optimizacije i da li su sve institucije pripremile i dostavile svoje 

planove?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Suzana Pribilović, ministarka 

javne uprave, a Željko Aprcović je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanik Andrija Nikolić: 

 „Prepoznajući potrebu reforme javne uprave, u cilju poboljšanja njene 

efikasnosti, transparentnosti i funkcionalnosti za sve građane, kao i zarad 

ispunjavanja evropskih standarda u ovoj oblasti, cijenim važnim što je Vlada 

pripremila novi Predlog zakona o državnoj upravi, koji se trenutno nalazi u 

skupštinskoj proceduri. Na koji način će usvajanje predloženog zakonskog 

teksta podići stepen odgovornosti u upravnom sistemu, kao i kvalitet usluga 

organa državne uprave, a time dovesti do rasta povjerenja građana u njen 

rad?” 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Suzana Pribilović, ministarka 

javne uprave, a Andrija Nikolić je komentarisao odgovor.  

 4.  Poslanica Maja Bakrač: 

 „Planom optimizacije javne uprave Crne Gore 2018-2020, kao jedna od 

kratkoročnih mjera na lokalnom nivou predviđena je mjera ograničavanje 

zapošljavanja zasnivanjem radnog odnosa na neodređeno i određeno vrijeme 

u jedinicama lokalne samouprave i javnim službama čiji je osnivač JLS do 

1.7.2019. godine. Na koji način Ministarstvo prati sprovođenje ove mjere na 
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lokalnom nivou i koje bi se mjere od strane Ministarstva primijenile ukoliko, 

eventualno, neka opština ne bi poštovala ovo ograničenje?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Suzana Pribilović, ministarka 

javne uprave, a Maja Bakrač je komentarisala odgovor.  

 

*  *  * 

 

 Sjednica je prekinuta u 15 sati, a nastavljena u 16 sati i 15 minuta. 

 

 Pavlu Raduloviću, ministru održivog razvoja i turizma, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

 1. Poslanik dr Branko Radulović: 

 „Manipulacije oko otvaranja poglavlja 27 Životna sredina i klimatske 

promjene su samo aktuelizirale haotično stanje koje vlada u ovoj oblasti. Na 

koji način imate namjeru da riješite ovaj haos, posebno imajući u vidu 

složenost, stepen degradacije i zahtjevnost koja karakteriše ovu oblast?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a dr Branko Radulović je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanik Suad Numanović: 

 „Do koje faze se stiglo sa izvođenjem radova novih ski centara na 

Bjelasici - prema opštini Bijelo Polje, Kolašin i prema opštini Mojkovac i da li 

će Ski centar u Kolašinu biti spreman za ovu skijašku sezonu?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Suad Numanović je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanica Marta Šćepanović: 

 1) „Svjedoci smo da bespravna gradnja još uvijek nije zaustavljena. Da 

li postoji operativno tijelo pri Vladi ili Ministarstvu koje se bavi ovim 

problemom i kakvi su nalazi po ovom pitanju od stupanja na snagu novog 

zakona do danas, po opštinama? Takođe, da li se koristi i kakvi su benefiti od 

orto-foto snimka? Koliko je prihodovano novca po osnovu legalizacije i koja je 

planirana procjena prihoda po ovom osnovu za 2019. godinu?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a poslanica Marta Šćepanović je postavila dopunsko pitanje:  

„Koliko trenutno Uprava za inspekcijske poslove ima inspektora koji su 

nadležni i koji pokrivaju teritoriju cijele Crne Gore?“ 

 Pavle Radulović, ministar održivog razvoja i turizma, dao je odgovor na 

dopunsko pitanje. 

 2) „Imajući u vidu završne infrastrukturne radove na Bjelasici-Kolašin 

1600, kao i buduće projekte na tom reonu, izgradnju turističkog Ski 

kompleksa Kolašin 1600, interesuje me šta će to značiti za građane Kolašina, 
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u smislu očekivanih novootvorenih radnih mjesta? Možemo li okvirno znati 

koji broj novih radnih mjesta je u pitanju i kojih zanimanja?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma. 

 4. Poslanik Nikola Divanović: 

 „Da li će Državna studija lokacije "Dio sektora 43 - Luka Budva", biti 

završena do 31.12.2018. godine?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Nikola Divanović je komentarisao odgovor. 

 5. Poslanik Dragutin Papović: 

 „Kakvi su rezultati realizacije projekta rekonstrukcije Doma revolucije u 

Nikšiću?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Dragutin Papović je komentarisao odgovor. 

 6. Poslanik Andrija Popović: 

 „Kada se može očekivati realizacija izgradnje davno najavljene žičare 

Kotor – Lovćen - Cetinje, koju bi kreditirala EBRD sa predviđene 4 stanice, 

dvije početne na Cetinju i Kotoru, kao i dvije međustanice Kuk i Ivanova 

korita?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 

 

Dr Damiru Šehoviću, ministru prosvjete, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik Suad Numanović: 

„Da li Ministarstvo prosvjete planira i kada izgradnju dječijeg vrtića u 

Bijelom Polju u naselju Zaimovića livade u okviru JPU „Dušo Basekić“?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Arijana Nikolić, generalna 

direktorica Direktorata za predškolsko, osnovno i inkluzivno obrazovanje i 

vaspitanje, a Suad Numanović je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanica dr Draginja Vuksanović Stanković: 

 „U Baru je u toku protest ogromnog broja građana koji su sa pravom 

zabrinuti zbog najave sječe stabala zbog izgradnje vrtića u dvorištu 

srednjoškolskog centra. Razlog za to je namjera Vašeg ministarstva da se za 

potrebe izgradnje vrtića posiječe preko 80 stabala čempresa i borova koji su 

na ovoj lokaciji posađeni prije 50 godina. Da li je postojala mogućnost 

izgradnje vrtića na nekoj drugoj lokaciji i ako nije, da li postoji mogućnost 

izmjene projekta kako bi se vrtić arhitektonski uklopio u okruženje u kojem će 

biti izgrađen?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 
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          Odgovor na poslaničko pitanje dala je Arijana Nikolić, generalna 

direktorica Direktorata za predškolsko, osnovno i inkluzivno obrazovanje i 

vaspitanje, a dr Draginja Vuksanović Stanković je komentarisala odgovor. 

 3. Poslanik Bogdan Fatić: 

 „Da li Ministarstvo prosvjete Crne Gore planira u narednom periodu 

proširenje kapaciteta postojeće Javne predškolske ustanove ili otvaranje 

novog vrtića u Beranama?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Arijana Nikolić, generalna 

direktorica Direktorata za predškolsko, osnovno i inkluzivno obrazovanje i 

vaspitanje, a Bogdan Fatić je komentarisao odgovor. 

4. Poslanica Maja Bakrač: 

 „Šta je Vlada Crne Gore do sada uradila na poboljšanju infrastrukture 

vaspitno-obrazovnih ustanova na teritoriji Opštine Herceg Novi?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Veljko Tomić, generalni direktor 

Direktorata za opšte srednje, srednje stručno i obrazovanje odraslih, a Maja 

Bakrač je komentarisala odgovor. 

 5. Poslanica Branka Tanasijević: 

 „Pošto je stvaranje optimalnih uslova za kvalitetno obrazovanje osnovni 

cilj obrazovnog sistema, savremena škola treba da bude usmjerena na 

kompetencije pojedinaca kroz podsticanje individualnosti i kreativnosti, 

korišćenje novih metoda i oblika rada, novih tipologija znanja, vještina i 

vrijednosti. Taj princip suština je Strategije za razvoj i podršku darovitim 

učenicima (2015 - 2019), koju je Vlada Crne Gore usvojila krajem 2014. 

godine. Zbog važnosti ulaganja u darovitost, kao kategoriju koja se može 

razviti samo u pedagoško stimulativnoj sredini, interesuje me koji su ciljevi 

ove Strategije realizovani od njenog usvajanja, a koji se nastoje dostići u 

narednom periodu?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Arijana Nikolić, generalna 

direktorica Direktorata za predškolsko, osnovno i inkluzivno obrazovanje i 

vaspitanje, a Branka Tanasijević je komentarisala odgovor. 

                                                 

* * * 

 

Sjednica je prekinuta u 18 sati i 50 minuta, a nastavljena 29. oktobra u 

11 sati i 35 minuta.             

 

 Nastavljeno je postavljanje poslaničkih pitanja upućenih Ministarstvu 

prosvjete. 

 

6. Poslanik dr Budimir Aleksić: 

 „Da li Ministarstvo prosvjete namjerava da preduzme bilo kakvu 

aktivnost kako bi se smanjila brutalna nacionalna i politička diskriminacija 

koja vlada u obrazovnom sistemu Crne Gore, o čemu najbolje svjedoči 

činjenica da već punih dvadeset godina pripadnici srpskih naroda i deklarisani 
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članovi i simpatizeri opozicionih političkih stranaka ne mogu da dobiju posao 

čak ni na određeno vrijeme u prosvjeti?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar 

prosvjete, a dr Budimir Aleksić je komentarisao odgovor. 

7. Poslanica Ana Nikolić: 

„Kako ocjenjujete realizaciju Vladinog Programa stručnog 

osposobljavanja Iica sa stečenim visokim obrazovanjem, koji je u 

implementaciji punih šest godina, da li je donio željene benefite za zaposlene 

i za poslodavce i da li u narednom periodu planirate nova programska rješenja 

u ovoj izuzetno važnoj oblasti?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar 

prosvjete, a Ana Nikolić je komentarisala odgovor. 

8. Poslanik Radule Novović: 

1) „Da li će Budžetom za 2019. godinu biti planirana izgradnja novih 

osnovnih škola, gimnazije i novih vrtića u Podgorici?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar 

prosvjete, a Radule Novović je komentarisao odgovor. 

 2) „Da li se neko u resoru prosvjete bavi kontrolom i kvalitetom rada, 

odnosno kvalitetom vaspitnog i obrazovnog procesa koji se odvija u tzv. 

„produženim boravcima“?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar 

prosvjete, a Radule Novović je komentarisao odgovor. 

 9. Poslanik Adrijan Vuksanović: 

 „Zbog čega nema u školskoj lektiri mjesta i za Antona Staničića i njegovo 

djelo „Mali pirat“?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar 

prosvjete, a Adrijan Vuksanović je komentarisao odgovor. 

 

 Dr Srđanu Darmanoviću, ministru vanjskih poslova, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

 1. Poslanik Predrag Bulatović: 

 „Vlada Crne Gore uputila je čestitku kao za uspješne rezultate 

referenduma u Makedoniji koji po njihovim propisama nije uspio, a i takođe je 

hitno čestitala i Odluku Sobranja o pristupanju ustavnim promjenama uprkos 

sumnjama da je ona izglasana na sumnjiv način. U čemu se ogleda interes 

Crne Gore da podržava u drugoj državi nezakonite i problematične odluke, te 

na kojim sjednicama Vlade su one donesene i kada je Vaše ministarstvo 

uputilo predloge da se to odluči i sa kojim obrazloženjem?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a Predrag Bulatović je komentarisao odgovor. 
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*  *  * 

 

 Sjednica je prekinuta u 12 sati i 40 minuta, a nastavljena u 13 sati i 35 

minuta. 

 

 Nastavljeno je postavljanje poslaničkih pitanja upućenih Ministarstvu 

vanjskih poslova. 

 

 2. Poslanik dr Strahinja Bulajić: 

 „Kako ocjenjujete političke odnose između Crne Gore i Republike 

Srbije?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a dr Strahinja Bulajić je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanik Neđeljko Rudović: 

 „Na koji način će Ministarstvo vanjskih poslova i ostali nadležni resori 

reagovati povodom početka gradnje malih hidroelektrana na rijeci Cijevni u 

Albaniji, koje mogu biti prijetnja vodotoku rijeke Cijevna koji se nalazi u Crnoj 

Gori? Kako se desilo da u Vladi Crne Gore ne znaju ništa o tome dok to nijesu 

obznanile NVO i mediji?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a Neđeljko Rudović je komentarisao odgovor. 

 4. Poslanik Andrija Nikolić: 

 „Kako tumačite odluku makedonskog Sobranja o početku procesa 

ustavnih izmjena koje treba da obezbijede promjenu državnog imena 

Makedonije i koje su potencijalne refleksije te odluke na evropsku orijentaciju 

društava Zapadnog Balkana?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a Andrija Nikolić je komentarisao odgovor. 

 5. Poslanik Miloš Nikolić: 

 „S pravom se može konstatovati da je spoljna politika jedna od 

najuspješnijih politika koju Crna Gora vodi od obnove nezavisnosti. lako 

imamo brojem skromnu DKP mrežu, rezultati koji su postignuti su nešto čime 

Crna Gora može da se ponosi. Imajući u vidu navedeno, kakvi su planovi Vlade 

za poboljšanje tehničkih uslova za rad u ambasadama, budući da kapaciteti, 

kojim većina ambasada trenutno raspolaže nijesu u dovoljnoj mjeri dobri da 

bi svoj posao mogli raditi na adekvatan način?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a Miloš Nikolić je komentarisao odgovor. 

 6. Poslanik Jovan Jole Vučurović: 

 „Vlada je usvojila komunikacionu strategiju pod nazivom „Crna Gora 

članica NATO-a za period do 2020. godine“, u kojoj je navedeno da će Vlada 

Crne Gore promovisati takozvane vrijednosti Alijanse na Zapadnom Balkanu 

kroz javnu diplomatiju. Takođe, u dijelu koji se odnosi na Crnu Goru naglašeno 
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je i da „posebnu pažnju treba posvetiti razgrađivanju zabluda, rušenju 

stereotipa i razobličavanju mitova“. U kojim državama Zapadnog Balkana ste 

imali do sada aktivnosti koje ste najavili i koje su to, po Vladi, zablude, 

stereotipi i mitovi o NATO-u koje ovakva strategija treba da razgradi i sruši?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a Jovan Jole Vučurović je komentarisao odgovor. 

 

Kemalu Purišiću, ministru rada i socijalnog staranja, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

 1. Poslanik Janko Vučinić: 

 1) „Šta je Vaše ministarstvo preduzelo i Vi lično kao ministar povodom 

najnovije nesreće u željezari koja je samo još jedna u nizu teških nesreća koje 

su završile sa teškim povredama ili pogibijama radnika od kada je željezaru 

preuzela turska kompanija Tosjali Holding? Da li ste čuli izjave predstavnika 

radnika u kakvim uslovima i pod kojim mobingom rade i na koje je grane spala 

nekadašnja perjanica privrednog razvoja Crne Gore? Da li pomišljate da 

tražite dozvolu od sadašnjeg vlasnika željezare Toščelik Nikšić da obiđete 

fabriku i da porazgovarate sa predstavnicima i poslodavca i radnika i uvjerite 

se na licu mjesta u kakvim okolnostima se odvija rad i proizvodnja u željezari?“   

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Janko Vučinić je komentarisao odgovor. 

 2) „Na jednoj od javnih rasprava povodom Zakona o izmjenama i 

dopunama Zakona o penzijskom i invalidskom osiguranju ste izjavili da je 

razlog za predlaganje i donošenje ovog Zakona kojim se ukida benificirani 

radni staž i praktično se uvodi rad do smrti, da se radi malo duže da bi se 

primale veće penzije. Ja Vas pitam da li je to Vaša šala ili ste zaista umislili da 

je inteligencija naroda na tolikom nivou da možete sa njim da se ismijavate.“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Janko Vučinić je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanica Marina Jočić: 

 „Prije nekoliko dana ste slavodobitno izjavili da se siromaštvo u Crnoj 

Gori značajno smanjilo u odnosu na prošlu godinu pa bih molila da nam 

objasnite po kom kriterijumu ste to izračunali. 

 Da bismo imali precizniju sliku našeg blagostanja, molim za precizne 

odgovore na sljedeća pitanja: 

 - Koliki broj ljudi prima socijalna davanja i koliko prosječno?  

 - Koliko ima nezaposlenih? 

 - Koliko ima penzionera sa minimalnom penzijom, a koliko sa penzijom 

do 250 evra? 

 - Koliki broj radnika ima platu do 250 evra mjesečno? 
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 - Koliko ima ljudi na Birou rada koji posao čekaju duže od pet godina?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Marina Jočić je komentarisala odgovor i postavila 

dopunsko pitanje:  

„Kako mislite da riješite problem nezaposlenih koji su deceniju, dvije ili 

više na tržištu rada, a do sada nijesu imali priliku da se zaposle? Oni svakako 

spadaju u kategoriju najsiromašnijih građana, pa kako Vlada planira da im 

obezbijedi starost kad već nije dostojanstven život u punoj radnoj i mentalnoj 

snazi, tim prije imajući u vidu kriterijume za penziju?“ 

Kemal Purišić, ministar rada i socijalnog staranja, dao je odgovor na 

dopunsko pitanje. 

 3. Poslanica Ana Nikolić: 

 „Hoćete li detaljno izanalizirati i analitički sagledati predlog Odbora 

udruženja trgovine Privredne komore Crne Gore da nedjelja bude neradni dan 

za sektor trgovine, koji ovih dana namjerava da Vam uputi?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Ana Nikolić je komentarisala odgovor. 

 

Dr Kenanu Hrapoviću, ministru zdravlja, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanik Boris Mugoša: 

 „Koliko je od početka mandata aktuelne 41. Vlade Crne Gore 

nabavljeno medicinske opreme od sredstava opredijeljenih Zakonom o 

Budžetu i koji su dalji planovi u dijelu jačanja tehnoloških kapaciteta 

zdravstvenih ustanova?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Kenan Hrapović, ministar 

zdravlja, a Boris Mugoša je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje:  

„Dokle se stiglo sa planovima u vezi sa realizacijom kapitalnih projekata 

izgradnje Klinike za infektivne i kožne bolesti i Klinike za psihijatriju?“ 

 Dr Kenan Hrapović, ministar zdravlja, dao je odgovor na dopunsko 

pitanje. 

 2. Poslanica dr Branka Bošnjak: 

 „S obzirom da je nedavna anketa koju je prezentirao Sindikat doktora 

medicine pokazala da je 90% anketiranih Ijekara iskazalo nezadovoljstvo 

radom Ministarstva zdravija, i da gotovo isti procenat, tačnije njih 90,3%, 

smatra da je korupcija najizraženija u Ministarstvu zdravija, a, sa druge 

strane, nedavni izvještaj premijera Markovića je Vaše Ministarstvo po učinku 

stavio na posljednje mjesto, jer ste od planiranih obaveza realizovali manje od 

30%, a uz to imajući u vidu nezadovolistvo i nepovjerenje pacijenata u naš 

zdravstveni sistem, pa i nosilaca najviših državnih funkcija koji se, kao i njihovi 
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članovi porodice, uključujuči i Vašu, liječe u inostranstvu van crnogorskog 

zdravstvenog sistema, da li ćete kao moralan čin zbog svega ovoga podnijeti 

ostavku i prepustiti to mjesto nekome sposobnijem?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Kenan Hrapović, ministar 

zdravlja, a dr Branka Bošnjak je komentarisala odgovor. 

 3. Poslanica dr Vera Bulatović: 

 „Vaša reakcija povodom istraživanja Sindikata doktora medicine 

„Korupcija u zdravstvu iz ugla ljekara“, bila je da očekujete brzu reakciju ASK-

a i drugih nadležnih organa kako bi se skinula stigma sa profesije ljekara i 

ključnih instistucija u zdravstvenom sistemu. Dugogodišnja istraživanja 

korupciju u zdravstvu stavljaju u sami vrh, pa me zanima kako Vi kao resorni 

ministar vidite korupciju u zdravstvu?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Kenan Hrapović, ministar 

zdravlja, a dr Vera Bulatović je komentarisala odgovor. 

 4. Poslanik Momčilo Martinović: 

 „Koje aktivnosti je Ministarstvo zdravlja preduzelo za ponovno 

angažovanje ili produženje ugovora sa prof. dr Mirkom Bulajićem, eminentnim 

stručnjakom iz oblasti gastroenterologije sa hepatologijom, koji je kao 

konsultant radio u cetinjskoj bolnici punih 20 godina i pružao usluge svim 

osiguranicima u Crnoj Gori?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Kenan Hrapović, ministar 

zdravlja, a Momčilo Martinović je komentarisao odgovor. 

 

 Zoranu Pažinu, potpredsjedniku Vlade za politički sistem, unutrašnju i 

vanjsku politiku i ministru pravde, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanik Predrag Bulatović: 

 „Koliko je iz Budžeta za period od 2014. godine do 2018. godine 

isplaćeno advokatima za odbranu po službenoj dužnosti (iznosi i po godinama 

posebno)? Koji je to broj advokata po godinama i koji su to advokati 

personalno (ime i prezime) po godinama primili iz budžeta najveće honorare 

u toku godine (godišnje po šest advokata)? Koliki je broj optuženih koji su 

imali branioca po službenoj dužnosti osuđen i koliko je po tom osnovu 

sredstava država povratila po navedenim godinama, a koliko ne, te koliko je 

sredstava po osnovu oslobađanja optuženih država definitivno platila? 

Interesuje me i odgovor za kriterijume dodjeljivanja branioca po službenoj 

dužnosti.“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Predrag 

Bulatović je komentarisao odgovor. 
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 2. Poslanik Jovan Jole Vučurović: 

 „Povodom posjete patrijarha srpskog Irineja Crnoj Gori saopštili ste niz, 

blago rečeno, nepristojnih kvalifikacija, među kojima je svakako upečatljiva 

ona da patrijarh nije uvažen „gost“ u našoj zemlji. Posebnu ljutnju kod Vas je 

izazvala patrijarhova tvrdnja da je Crna Gora Srpska Sparta. Zašto je za Vas, 

u Vladi Duška Markovića, neprihvatljivo to što se Crna Gora kroz vjekove 

nazivala Srpska Sparta i da li je taj Vaš stav ustvari i negativan odnos koji dio 

ovog režima ima prema dinastiji Petrović i Njegošu, i njihovom djelu kako 

književnom, tako i političkom?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Jovan Jole 

Vučurović je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanik Milun Zogović: 

 1) „Da li je Opština Tivat od Vlade Crne Gore tražila i dobila saglasnost 

da Portu Montenegro oprosti 5,6 miliona evra potraživanja na ime neplaćenih 

komunalija ili je, poslije naloga šefa DPS-a Mila Đukanovića, bilo izlišno 

konsultovati i Vladu i pravne propise, iz razloga što je Milivoje Katnić, tj. 

Specijalno državno tužilaštvo preventivno isključilo krivičnu odgovornost kada 

su u pitanju naređenja šefa režima? Bilo bi poželjno da upoznate javnost sa 

bar još jednim primjerom u kojem je Specijalno državno tužilaštvo pružalo 

ovakve konsultantske usluge demonstrirajući svoj kreativni potencijal?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Milun 

Zogović je komentarisao odgovor. 

2)  „Ako Ustav Crne Gore garantuje da poslanik uživa imunitet i da ne 

može biti pozvan na krivičnu ili drugu odgovornost, pritvoren za izraženo 

mišljenje ili glasanje u vršenju poslaničke funkcije, kako je moguće da se 

Specijalno državno tužilaštvo uzdiže iznad Ustava i predlaže pritvaranje 

poslanika Milana Kneževića i Nebojše Medojevića, a sudovi određuju kazne 

zatvora za izraženo mišljenje u vršenju poslaničke funkcije, pri tome pitanje 

ograničavanja imuniteta kao obavezno prethodno pitanje nije bilo na 

dnevnom redu Skupštine Crne Gore? Da li se na ovaj način uvodi strahovlada, 

degradira crnogorski Parlament i uskraćuje pravo na javnu riječ, ukazivanje 

na korupciju i borba za vladavinu prava?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Milun 

Zogović je komentarisao odgovor.  

 4.  Poslanik Andrija Mandić: 

 „Zašto Vlada Crne Gore izbjegava da potpiše Temeljni ugovor sa 

Srpskom pravoslavnom crkvom, najbrojnijom vjerskom zajednicom u Crnoj 

Gori, kojoj, prema rezultatima posljednjeg popisa, pripada više od 75% 
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građana Crne Gore? Takav ugovor je već odavno potpisan sa Rimokatoličkom 

crkvom, Jevrejskom zajednicom i Islamskom vjerskom zajednicom u Crnoj 

Gori, što je prirodno i normalno, ali je skandalozno da se nepotpisivanjem 

Temeljnog ugovora sa Crkvom koja ovdje egzistira tačno osamsto godina i 

predstavlja temelj crnogorske duhovnosti i državnosti, ignoriše, ne samo 

jerarhija te Crkve, nego i građani ove zemlje koji joj pripadaju, a kojih je tri 

četvrtine. Osim toga, Crna Gora je jedina zemlja u ovom regionu koja nema 

demokratski zakon o pravnom položaju crkava i vjerskih zajednica, već je na 

snazi anahroni zakon iz doba komunističke diktature usvojen 1979. godine. 

Da li jedan od razloga za ovakvo postupanje počiva na činjenici što većina 

najistaknutijih funkcionera iz Vaše koalicije, čiji su preci bili vjerujući, su ateisti 

i ne poštuju Boga, za razliku od dvije trećine građana koji su se na posljednjem 

popisu izjasnili kao pravoslavni hrišćani?” 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Andrija 

Mandić je komentarisao odgovor. 

 5. Poslanica Aleksandra Vuković: 

 „Molim Vas da prokomentarišete aktuelnu situaciju u političkom životu 

Crne Gore, sa komparativnim osvrtom na to kako nas vidi i ocjenjuje 

međunarodna zajednica, a kako politički subjekti unutar naše države? Ima li 

država plan kako premostiti unutrašnje razlike u percepciji njenoga 

demokratskog razvoja?” 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a 

Aleksandra Vuković je komentarisala odgovor. 

 6. Poslanica Daliborka Pejović: 

 „Molim Vas da mi dostavite informaciju o iznosima koje je država Crna 

Gora platila po osnovu obeštećenja za sve vidove nezakonitog postupanja u 

tužilačkim i sudskim procesima, te kakvi su trendovi sada u odnosu na 

protekli period?” 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Daliborka 

Pejović je komentarisala odgovor. 

 7. Poslanik Miodrag Vuković: 

 1) „Kada će se pravno urediti pitanje upotrebe službenog jezika u Crnoj 

Gori?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Miodrag 

Vuković je komentarisao odgovor. 

 2) „Da li se planira dopuna propisa o državnoj upravi kako bi se uveo 

institut polaganja zakletve prilikom stupanja u radni odnos novozaposlenog?“ 
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 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Miodrag 

Vuković je komentarisao odgovor. 

 

 Pavlu Raduloviću, ministru održivog razvoja i turizma, poslaničko pitanje 

postavio je: 

 

 7. Poslanik Genci Nimanbegu: 

 „Što će Ministarstvo održivog razvoja i turizma da preduzme, shodno 

vašoj zakonskoj obavezi, da urgentno riješite problem divlje gradnje koja se 

odvija na vrhu planine Rumija, gdje se ovih dana oblaže kamenom metalni 

objekat koji je od samog postavljanja predmet spora i razdora među 

stanovništvom tog područja, a i cijele javnosti u Crnoj Gori? Što je Vaše 

Ministarstvo preduzelo i što još namjerava uraditi po pitanju nesumnjivo jasne 

namjere SPC-a da uzurpira vrh Rumije?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

 

 

*  *  * 

 

Sjednica je završena 29. oktobra u 18 sati i 35 minuta.  

Prekucani fonografski zapis sa sjednice čini sastavni dio ovog 

zapisnika.  

 

Broj: 00-61/18-14/1 

Podgorica, 29. oktobar 2018. godine 
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